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Elevrådet (11 deltakere) startet samlingen med å fortelle om dagens skolegård.  Hva som fungerte bra og  

hva som var dårlige løsninger.  De kom med forslag til endringer og suppleringer. 

Elevene fikk deretter se bilder fra andre skolegårder.  

Med dette som bakgrunnsteppe drøftet elevene seg fram til forslag om tiltak som de ønsker at prosjektet  

skal jobbe videre med.   

 

Arealene rundt nybygget er forholdsvis begrenset. Elevene mener derfor at det i tillegg er behov for å se på  

endringer og tilrettelegging i eksisterende skolegård.  

 

Elevrådet ønsker å bli involvert i den videre prosessen med ny skolegård, så snart det foreligger et konkret forslag til utforming.   

 

Tabellen under har med både forslag og kommentarer til de ulike forhold som elevene var opptatt av. 

nr  Hva  Illustrasjon  Kommentar 

1  Belysning 

 
 

Det er etablert en ny, asfaltert snarvei fra 
drifteveien, gjennom skogen og ned til 
hovedinngangen.  Tiltaket ble etablert for 
å unngå at elevene sykler og går gjennom 
p‐plassen som benyttes av ansatte og 
foresatte ved skole og barnehage. 
 
Snarveien benyttes flittig, men både 
drifteveien og snarveien mangler 
belysning.  Det er vesentlig å få på plass, 
dersom elevene skal benytte veien i den 
mørke årstiden.  Mange opplever det som 
skummelt og utrygt å gå i mørket. 

2  Sykkelstativer 

 
 

 
 

     
Ansatte forteller at brannbilen ikke            Bilsperrer som hindre innkjøring 
kan komme inn.   
Behov for å fjerne noe av muren? 
 
 

Elevenes kommentar til forslått 
sykkelparkering i nord var at «Vi kommer 
ikke til å bruke den. Vi finner heller en 
annen plass oppe med skolen som vi kan 
sette syklene». Elevene forslår å droppe 
sykkelparkering (nr 1) og vei opp til 
skolen. 
De ønsker seg ei trapp fra svingen – som 
snarvei opp og ned (nr 4). 
 
De aller fleste elevene ankommer skole 
via Havliveien. Langt færre kommer med 
sykkel eller til fots fra Justvik. Mange 
herfra tar buss eller blir kjørt.  
 
Elevene foreslå å flytte hovedtyngde av 
sykkelparkeringen langs drifteveien. (nr2). 
Noen få plasser for dem fra Justvik kan 
kanskje plasseres langs nordsiden av 
bygget. Alternativt ved dagens HC‐
parkering.  HC parkeringen flyttes ut på 
den store p‐plassen, når det settes opp 
bilsperrer øst for avfallsboden.   
 
Det er behov for noe mer avklaringen 
med elevene før plassering av 
sykkelparkeringen blir bestemt. 
 
Bilsperrer vil hindre foresatte å kjøre inn 
foran skolens hovedinngang. Elevrådet 
ønsker å disponere arealene til skolegård. 
 



HAVLIMYRA SKOLE 
Elevrådet gir innspill til utendørsanlegget – 05.09.19 

2  Sti rundt i terrenget 
 
Universell tilgang til 
fotballanlegget 
 
 

 
 

 
 
 

Elevene ønsker at det opparbeides stier 
som sammen med asfalterte arealer gir et 
tilbud om lunchløype eller jobbeløype 
rundt hele anlegget.   
 
Langs fjellskjæringen i syd, på baksiden av 
ballfangernettet i vest og langs nytt 
skolebygg.  Sammen med de øvrige ferdig 
opparbeidede arealer vil dette fremstå 
som et sammenhengene, variert tilbud. 
 
Hindringer som gjerdet med låste porter i 
enden av fotballbanen må tilrettelegges 
for ferdsel. 
 
Fotballbanen er ikke tilgjengelig for 
rullestolbrukere.  Verken i skoletiden eller 
på fritiden.  Slusene er for smale og 
portene er låst med hengelås.   
 
Elevene forteller også om kaotiske 
tilstander når alle skolens elever skal 
forsere slusa samtidig i forbindelse med 
brannøvelser.   

4  Fruktrær og 
bærbusker 

 

 
 

Elevene foreslår frukttrær og bærbusker. 
Et tiltak som også politikerne har vært 
opptatt av. 
 
På vestsiden av fotballbanen ligger det et 
areal som i sin tid ble fylt opp og sådd til. 
Området er i ferd med å vokse igjen av 
kratt og ugress. 
Det må vurdere om det kan legges en 
stiforbindelse gjennom området (se 
forrige punkt).  Planting av frukttrær og 
bærbusker kan plasseres i området som 
er markert på kartet til venstre. 
 
Skolen kan også plassere pallekarmer her 
for å dyrke mtp faget Mat og Helse. 
Det åpner for å fjerne deler av 
plantefeltet foran skolebygget, dersom 
det blir nødvendig for å få etablert 
aktivitetsfelt som er ønsket. 
 

5  Fuglerederonse   

 
Fuglerederonse i skolegården 

Fuglerederonsa er kjempepopulær.  
Jentene forteller at det er kamp om å få 
bruke den.  De ønsker seg ei 
fuglerederonse i tillegg. 
Dagens plassering blir vindusatt når nytt 
bygg kommer.  De foreslår å flytte den inn 
i skolegården, siden den antakeligvis må 
flyttes uansett. 
 

6  Trampoline 

 
 

Trampoliner ble tidlig nevnt av elevene.  
Mange ønsket seg et slikt anlegg. 
To grupper, ei med fire og to litt lenger 
borte.  Det må være plass til å turne også. 
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7  Trimapparater som 
ikke fungerer   
 
Inn med stang og 
liner 

 

    
Forslag om stang og liner.               To rampliner 
 

 
Svingstang 
 

Det er bare det ene trimapparatet som 
brukes.  De lave benyttes kun til å sitte 
på. 
 
Elevene ønsker at det som ikke brukes 
fjernes og erstattes med ei stang for 
allsidig bruk og to balanseliner. 

8  Skateelementer i 
betong og stål 

    
 

 
    

Skate‐elementene står spredd rundt om i 
skolegården. Elevene forslår å samle dem 
et sted utenfor den mest sentrale delen 
av skolegården. 
 
Langs nordsiden er det plass.  Elementene 
settes slik at de ikke er til hinder for  
brannbilen. 
 

 
Elevrådet ønsker at de som skater/bruker 
sparkesykkel blir med på å finne fram til 
hvordan elementene skal plasseres 
innbyrdes. 

9  Kunstgress 

  

Dersom skate‐elementene flyttes ønsker 
elevene at deler av asfalten foran 
sandvolleyballbanen får ei kunstgressflate 
uten gummigranulater.  Da gjør det 
ingenting om sanden flyter utover.  Det er 
dessuten hyggelig å slenge seg nedpå 
gresset i nærheten av banen på gode 
dager.   



HAVLIMYRA SKOLE 
Elevrådet gir innspill til utendørsanlegget – 05.09.19 

10  Sekskantronse 
 
Four Square 
 
 

 

 
 

«Sekskantronse er så bra for da kan vi 
snakke sammen og ronse samtidig». 
Ei slik ronse plassert foran 
hovedinngangen står høyt på ønskelista. 
 
Ved siden av kan det gjerne merkes Four 
Square felter med veimerkemaling. 
 
Solstoler eller andre fra Vestre er også 
ønsket. 
 

11  Four square 
 
 

Buldreveggen fungerer ikke, men elevene 
tror ikke det er så mye som kan gjøres 
med den. 
De ønsker imidlertid at det merket opp 
flere felt med four square på banen 

12  Bordtennis 
 
Solstoler eller andre 
stoler fra Vestre 

 

    
 

Bordtennis et populært spill. 
Under utkragingen på nybygget kan det 
fint plasseres flere bord.   
Gjerne i kombinasjon med solstoler 
og/eller andre benker fra for eksempel 
Vestre https://vestre.com/no/products/  
 
Funksjonelle benker godt plassert er 
viktig for elevene. 
 

 

INFORMASJON OM NÆRMILJØANLEGG OG SPILLEMIDLER:  

Det kan søkes om spillemidler til etableringen av stang og liner, turn og trampolineanlegget og bordtennis. 

Det gis inntil 300 000 kr, dersom anlegget koster 600 000 kr eller mer.  Under kr 600 000 gis det halvparten av totalkostnaden i tilskudd.   

Nedre grenser er kr 50 000,‐.  
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